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Spring 2025 Scholarship Application                                                      Applicant#____________ 

 
 

Applicant’s Full Name        Date of Birth     

 

Mother’s Name      Father’s Name       

 

Mother’s Employer     Father’s Employer      

 

Current Date      Mobile Phone Number     

 

 

Who is filling out this application?            

 

 

1.  Can you afford to pay the full tuition?   Yes             No  

 

* Please submit with this application a signed statement from each family member’s employer attesting to the monthly income of 

each working family member. 

 

How much can you reasonably afford to pay EACH MONTH in U.S. currency?  $   monthly 

 

2.  Is your child a citizen of Turkmenistan?      Yes                      No   

 

3.  Does your child intend (or do you intend for your child) to pursue post-secondary education?    Yes        No 

 

4.  How would you describe your child’s ability to speak English?        

 

               

 

5.  On a separate sheet of paper, please answer ONE of the following questions: 

 

Applicants 12-14 years old or over should answer this question:  Have any of your immediate family members made contributions 

to the culture and/or people of Turkmenistan?  If so, please elaborate.  How do you envision contributing to the people/society of 

Turkmenistan upon completion of your college education? (250 words or less) 

 

OR 

 

The parents of applicants 10 & 11 years old should answer this question:  How have you or someone in your immediate family 

contributed to the culture and/or people of Turkmenistan?  How do you envision your child contributing to the people/society of 

Turkmenistan upon completion of your college education? (250 words or less) 

 

I attest to the accuracy of the information supplied in this application and the other documents included in the scholarship 

application process. 

 

 

Parent Signature        Date        

 

 

*** Remember to submit: 

 

▪ This application 

▪ Essay (#5) 

▪ Signed statement from employers verifying income (#1) 

▪ Please submit the complete Academic history for the 2023-2024 and 2024-2025 school year.  

▪ These documents must be officially translated to English for all applicants. 

 

 

 

  PHOTO 
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Анкета на стипендию – вестна 2025                             Кандидат № ___________ 
 

Имя и фамилия кандидата     Дата рождения    

 

Мать___________________________________Отец__________________________________________ 

 

Место работы матери    Место работы отца     

 

Дата подачи анкеты    Мобильный номер телефона    

 

 

Кто заполнял анкету?            

 

 

1. Есть ли у вас возможность оплачивать учебу в полном размере?        ДА       НЕТ 

 

* Просим приложить к данной анкете справку с места работы о размере оклада каждого работающего члена семьи. 

 

Какая сумма в американских долларах приемлема для вас в качестве оплаты за обучение ЕЖЕМЕСЯЧНО? 

$ __________Ежемесячно 
 

2. Являетесь ли вы гражданином Туркменистана?  ДА                             НЕТ  

 

3. Намерен ли ваш ребенок получить (или хотели бы вы, чтобы ребёнок получил) высшее образование?  ДА  НЕТ 

                                                                                                                                  

4. Укажите степень владения английским языком вашего ребенка        
 

               

 

5. Просим ответить на ОДИН из ниже приведенных вопросов на отдельном листе бумаги: 

 

Заявители на стипендию в возрасте 12-14-ти лет и старше отвечают на следующий вопрос:  

Внёс ли кто-нибудь из членов вашей семьи вклад в развитие культуры туркменского народа и/или развитие нации? Если 

да, то просим уточнить. Опишите, каким вы представляете ваш личный вклад в развитие туркменской нации и общества 

после получения высшего образования? (не более 250 слов) 

 

ИЛИ 

 

Родители заявителей на стипендию в возрасте 10-ти и 11-ти лет отвечают на следующий вопрос:  

Внёс ли кто-нибудь из членов вашей семьи вклад в развитие культуры туркменского народа и/или развитие нации? 

Опишите, каким вы представляете личный вклад вашего ребёнка в развитие туркменской нации и общества после 

получения высшего образования? (не более 250 слов) 

 

Я подтверждаю достоверность информации, приведённой в данной анкете и в остальных документах, требуемых для 

подачи на стипендию. 

 

Подпись родителя       Дата:      

 

*** Просим приложить следующие документы: 

▪ Заполненную анкету 

▪ Эссе (пункт 5 анкеты) 

▪ Справка с места работы родителей о размере оклада с подписью работадателя (пункт 1) 

▪ Документы из школы за последние 2 года. Просим предоставить табель успеваемости за 2023-2024 и 

2024-2025 учебные годы.  
▪ Данные документы должны быть официально переведены на английский язык для всех заявителей.    

  

 

ФОТО 

https://ashgabat.qsi.org/

